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Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 

24 08 2016 
 
Datum: 24 08 2016  uur: 19.30 uur 
Locatie: Vergaderzaal sporthal Stadspark  
Kenmerk: TSR_ES_20160824 

 
Aanwezig: Erik Smeets, Laure Aerts, Kathleen Hermans, Fred Broeckx, Kurt Persegael, Johnny Verachtert, Ludo 
Van der Veken, Hannes Anaf, Wilfried Sylverans, Geert Van Autenboer, Vic Schuer, 
 
Verontschuldigd: Jan Schoeters, Leo De Houwer, 
Afwezig: Rita Beyens, Erwin Druyts, Koen De Busser 
Tijdelijk non-actief: Heidi De Beckker, T im Stas, Frans Oerlemans 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 15 06 2016’ 
 
Verslag wordt goedgekeurd.  
 

2. Cafetaria sporthal stadspark – voorstelling nieuwe uitbater Dirk Bosch 

 

Dirk Bosch en zijn vrouw Jennifer zijn de nieuwe uitbaters van de cafetaria sporthal Stadspark.  

De opening had niet de gewenste opkomst. Dirk heeft geprobeerd tijdig promotie te maken voor de opening, 
maar dit is niet gelukt. Voor het brede publiek is er enkel een affiche opgehangen aan de voordeur. De Sportraad 

geeft de opmerking dat er andere communicatiekanalen zijn om de gebruikers te bereiken. 

Dirk heeft 3 weken publicatie in de streekkrant gekocht om promotie te maken voor de minigolf. Dit start komende 
week. (begin september) 

Om alle gebruikers correct te informeren stelt de sportraad voor om een e-mail op te stellen naar alle 
sportverenigingen. 

Inhoud:  

- Contactgegevens Dirk & Jennifer. 

- Openingsuren en een verwelkoming (+ de vermelding dat de clubs afspraken kunnen maken met 
Dirk ifv evenementen/tornooien).  

Het is nuttig om alle cubs, die gebruik maken van de sporthal, rond tafel te zetten met tot doel om te luisteren 
naar de clubs en de uitbater of er een win-win relatie kan opgezet worden. Wat zijn de behoeften van de clubs, 
wat zijn de mogelijkheden van de uitbater? We kunnen het allemaal in groep bespreken.  
 
De sportraad zal hier het innitatief voor nemen, we denken hier aan de 2° week van september. Erik is bereid de 
vergadering te leiden. 
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3. Werking TSR – timing/verslagen/werkgroepen/sportcafé 
 
Vorige vergadering is met enige woordenwisseling geëindigd. Nadien heeft Fred (ondervoorzitter) initiatief 
genomen om het dagelijks bestuur terug bij elkaar te brengen. Het nodige is uitgesproken en het dagelijks 
bestuur stelt volgende werking voor.   
 

a. Afspraken 
 

Het dagelijks bestuur zal opnieuw ter voorbereiding van elke agenda samenkomen. Dit is gepland op 1week & 6 
dagen voor volgende vergadering. De leden ontvangen de agenda dus steeds 1 week & 5dagen voor de 
vergadering.  

Verslag TSR van vorige vergadering wordt op het dagelijks bestuur besproken en daarna samen met de agenda 
naar de leden verstuurd. 

 

b. Werkgroepen 
 

Dagelijks bestuur stelt voor om voor iedere werkgroep een ‘voorzitter/trekker aan te duiden’. De trekker roept de 

vergadering samen en maakt verslag.  

 

Werkgroepen + trekker:  

- Werkgroep erkenningen & subsidies: Wilfried 

- Werkgroep communicatie stopt, maar gaat over in de werkgroep organisatie ‘sportcafé: 
Kathleen (Ludo & Kurt vervoegen deze werkgroep) 

- Werkgroep sport in MJP: nog te bespreken 

- Werkgroep archivering: Jan Schoeters (ad hoc samen komen + 1 à 2x jaar afstemmen – 
trekker)  

- Organisatie AV en KV: trekker = Ludo 

- Werkgroep infrastructuur/beheersorgaan: Geert Van Autenboer (Kathleen wil deze groep 
vervoegen) – de werkgroep infrastructuur kan op voorhand aan het beheersorgaan samen 

komen ter voorbereiding van dit beheersorgaan 

Afvaardigingen: 

- Afvaardiging vzw dienstverlening: stopt 

- Beheerscomité stadion: Erik 

- Gecoro raad: Erik Smeets & Kurt Persegael (plaatsvervanger) – sportgerelateerde zaken 
worden terug gekoppeld op de TSR. 

- Afvaardiging RHP: Fred, Kurt en Ludo 

- Provinciale sportraad: stopt (voorlopig Erik) 

- Sportregio Noorderkempen: Erik + Kurt (plaatsvervanger) 

- Beheersorgaan Sport  wijzigingen volgend beheersorgaan voorstellen + laten bekrachtigen 
door de gemeenteraad.  

De contactenlijst wordt aangepast. 



 
 

  VERSLAG TSR -08/16- 
 

 
 

a. Sportcafé  
 

Op woensdag 26 oktober is er opnieuw een sportcafé gepland. Wie wil zich engageren om deze avond mee vorm 
te geven? Vanaf heden is hier een werkgroep voor met volgende 3 leden: Kurt, Ludo & Kathleen. Kathleen trekt 

deze werkgroep. 

 

4. Beheerdossiers 
 

a. Stavaza ijsbaan (Stand van zaken) 
 

De ijsclubs zijn bezig met een nieuwe structuur (VZW, CVBA) vorm te geven als overkoepeling voor de 4 clubs 
om zowel de tijdelijke als het permanente ijshal uit te bouwen. Vanuit elke club zullen er afvaardigingen zijn in 
deze overkoepeling.  

Budget stad ‘professionalisering van sportclubs’ wordt gebruikt om consulting te betalen voor de ijsclubs  bij hun 
zoektocht en uitwerking van de nieuwe beheersvorm.  

De clubs hebben de intentie om binnen enkele weken open te gaan. De tijdelijke ijshal zal plaatshebben in een 

oude fabriekshal van Proost.  

 

b. Stavaza zwembad 

 

De renovatie van het zwembad zit op schema. De opening staat voorlopig gepland tijdens het weekend van 17 
december.  

De uren voor verenigingen zijn reeds toegewezen. 

Er is nog een debat geweest met de zwemclub ifv het effectief leren zwemmen vanuit de zwemclub. Optisport 
biedt zwemlessen aan aan een hoger tarief en ziet de zwemlessen van KST als concurrentie. Dit is uitgeklaard 

en KST kan zwemlessen blijven aanbieden aan het afgesproken tarief (= clubtarief).  

Er wordt bekeken of de vroegere ingang van het buitenzwembad gefatsoeneerd kan worden zodat de ingang 
aantrekkelijker wordt. 

Turnhout heeft de subsidie binnengehaald van 750.000 euro voor de renovatie van het zwem bad. De stad heeft 
beslist om het geld aan Optisport te geven in de vorm van lening. Hierdoor betaalt de stad Turnhout  minder 
terbeschikkingsvergoeding per jaar.  

Momenteel is deze mindere terbeschikkingsvergoeding niet opnieuw ingeschreven in de stadsbegroting om in 
‘sport’ te investeren. De Sportraad wil hierover een advies geven.  

 

c. Stadiondossier 
 
Wanneer KFCT gestart is, was er niet de intentie om de schuldenlast voor het stadion van KVT in de zelfde 
grootte over te nemen. De stad Turnhout heeft de recht van opstal verlengd waardoor KFCT  de schuldenlast kan 
verlengen en dus op meerdere jaren kan afbetalen. Hierdoor is de schuldenlast per maand verminderd. 
 
Het recht van opstal is verlengd met 10 jaar door de stad Turnhout. In 2031 loopt het normaal af, dit heeft tot 
gevolgd dat het recht van opstal na 2031 wordt toegekend aan KFCT. 
   
Vraag om het beheerscomité stadion opnieuw bij elkaar te roepen, begin oktober, om dergelijke zaken te 
bespreken (na goedkeuring GemeenteRaad). 
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5. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 
 

a. Terugkoppeling werkgroep ERK&SUBS 
 

Het verslag van vorige vergadering is doorgestuurd aan de leden samen met de uitnodiging. 

De grootste nieuwigheid is dat we een opdeling gemaakt hebben in gewone sportclubs en organiserende clubs. 

Organiserende clubs worden erkend, maar kunnen geen subsidie aanvragen.  

 
T iming: 

- Aanpassingen reglementen zijn ingediend voor de gemeenteraad van 5 september 
(gemeenteraadscommissie 25 8 2016). 

- Aanvraagformulieren zullen op 6 september aan de clubs gestuurd worden.  
 

Idee om de gewijzigde reglementen mee te sturen naar de clubs om de wijzigingen kenbaar te maken bij de 
clubs. Laure zal dit mee integreren bij de aanvraag. 
 
Daarnaast is de werkgroep langs geweest op KTC Den Bremt om de investeringen te controleren. Het is de 
bedoeling om dit meer te doen ter controle van de verwerkte dossiers. 
 

6. Schepenkwartier (HA) 

 
Nieuwe zaken FRAC 

- Er zijn gesprekken met potentieel geïnteresseerden om iets nieuws te bouwen op de FRAC. Dansclub 

Turnhout heeft intenties om te bouwen eventueel met andere clubs. 

- Fit-o-mania had ook interesse, maar dit is een commerciële instantie, dus dit kan niet op de FRAC.  

 
KLIM.T  

- De club wil een investering doen om de klimmuur te renoveren en te vernieuwen. De stad zal geen 
eigen investering doen, de club kan wel aanspraak maken op het investeringsfonds. 

- Ter compensatie zal de stad de garantie geven dat de klimclub de uren kan behouden de komende 
jaren alsook dat de uren, met uitzondering van indexering, niet verhoogd worden. 

- De stad Turnhout zal instaan voor de keuring na plaatsing van de nieuwe klimmuur. 
 

7. Clubcontacten,  lopende dossiers, vragen en klachten (LA) 
 

- Vanuit de Sportdienst is er opnieuw contact ogenomen met TUSK ifv hun erkenning. In 2015 
vroegen zij informatie, maar tot op heden was er nog geen erkenningaanvraag. 

- De inplanning van de uurrooster sporthal is o.w.v. ziekte en verloven zeer laattijdig opgemaakt. 
Ondertussen zijn alle sportverenigingen op de hoogte van hun reservaties. 

- Fit-o-meter: toestellen zijn geplaatst, de bijhorende borden zijn omlijst door de schrijnwerkers, 
de komende week/weken zullen deze borden bij de toestellen geplaatst worden. 
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8. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 
 
Uitnodigingen: 

Dwars door Turnhout – zaterdag 27 08 2016 
Zevendonk voor MUCO – zondag 18 09 2016 
Scholenjogging – woensdag 28 08 2016 

 
Terugkoppeling afvaardigingen op evenementen:  

- Opening cafetaria stadspark op vrijdag 12 08 2016 
i. Aanwezig: Erik, Wil, Kurt, Ludo, Hannes, … ? 

 
Kathleen: 

- Lek in de berging is er nog steeds. 
- Gebruik materialen van L&G door andere partijen is geen probleem, maar Kathleen vraagt om 

beter toezicht te houden op het materiaal en in het bijzonder op het ordelijk stockeren.  
- Het is onduidelijk voor de verenigingen welke taken de zaalwachters moeten doen.  
- Laure neemt deze zaken op 

 
Kurt: 

- Rechte dreef naar het standbeeld ligt oneffen. Laure geeft dit door aan de bevoegde diensten. 
- Vraag om aan de parking/skatepark een extra bord te zetten van hondenpoep.  
- Kurt is niet meer aangesloten bij KFCT , maar wil nog in de sportraad zetelen als deskundige. 

Er is akkoord van de aanwezige leden.  
 
Johnny: 

- Melding dat het schandalig laat was voor de inplanning van de jaarreservaties. Kathleen 
beaamt dit. Er is dit jaar geen ‘koopdag/toekenningmoment’ geweest voor de sporthaluren. 

- Vraag vanuit meerdere sportraadleden om het gehele beheer van de sporthal  te herbekijken en 
vooral duidelijkheid te geven aan de sportclubs wat ze mogen verwachten van de 
zaalwachters.  

 
Agendapunten TSR 21 09 2016  

- Voorbereiding sportcafé 
Agendapunten TSR 26 10 2016 – Sportcafé 
 
Agendapunten TSR 7 12 2016 (voorstellocatie: KTC Den Bremt) 

- Advies uitbetaling subsidies 
- Stavaza MJP (nog te bekijken) 

 

 

 
Bijlagen: Contactenlijst sportraadleden 
 
Einde vergadering: 22.15 uur  
 
Volgende vergadering: Woensdag 21 september 2016 om 19.30u – locatie nog te bepalen 
 


